

TABLE OF CONTENTS

EDITORIAL NOTE

v

PART I: STUDIES IN WORD ASSOCIATION

The Associations of Normal Subjects, *by C. G. Jung
and Franz Riklin*

3

Translated from "Experimentelle Untersuchungen über Assoziationen Gesunder," *Diagnostische Assoziationsstudien*, Vol. I (1906), I [1904].

An Analysis of the Associations of an Epileptic

197

Translated from "Analyse der Assoziationen eines Epileptikers," *Diagnostische Assoziationsstudien*, Vol. I (1906), III [1905].

The Reaction-time Ratio in the Association Experiment

221

Translated from "Über das Verhalten der Reaktionszeit beim Assoziationsexperimente," *Diagnostische Assoziationsstudien*, Vol. I (1906), IV [1905].

Experimental Observations on the Faculty of Memory

272

Translated from "Experimentelle Beobachtungen über das Erinnerungsvermögen," *Zentralblatt für Nervenheilkunde und Psychiatrie* (Leipzig), XXVIII (1905).

CONTENTS

Psychoanalysis and Association Experiments	288
Translated from "Psychoanalyse und Assoziationsexperiment," <i>Diagnostische Assoziationsstudien</i> , Vol. I (1906), vi [1906].	
 The Psychological Diagnosis of Evidence	 318
Translated from <i>Die psychologische Diagnose des Tatbestandes</i> (Zurich: Rascher, 1941), reprinted from the 1906 version.	
 Association, Dream, and Hysterical Symptom	 353
Translated from "Assoziation, Traum und hysterisches Symptom," <i>Diagnostische Assoziationsstudien</i> , Vol. II (1909), viii [1906].	
 The Psychopathological Significance of the Association Experiment	 408
Translated from "Die psychopathologische Bedeutung der Assoziationsexperimentes," <i>Archiv für Kriminalanthropologie und Kriminalistik</i> (Leipzig), XXII (1906).	
 Disturbances of Reproduction in the Association Experiment	 426
Translated from "Über die Reproduktionsstörungen beim Assoziationsexperiment," <i>Diagnostische Assoziationsstudien</i> , Vol. II (1909), ix [1907].	
 The Association Method	 439
Translated from the German manuscript (1909).	
 The Family Constellation	 466
Translated from the German manuscript (1909).	

PART II: PSYCHOPHYSICAL RESEARCHES

- On the Psychophysical Relations of the Association Experiment 483

Originally published in English in *Journal of Abnormal Psychology* (Boston), I (1907).

- Psychophysical Investigations with the Galvanometer and Pneumograph in Normal and Insane Individuals, by Frederick Peterson and C. G. Jung 492

Originally published in English in *Brain* (London), XXX (1907).

- Further Investigations on the Galvanic Phenomenon and Respiration in Normal and Insane Individuals, by Charles Ricksher and C. G. Jung 554

Originally published in English in *Journal of Abnormal Psychology* (Boston), II (1907-8).

APPENDIX

1. Statistical Details of Enlistment 583

Translated from "Statistisches von der Rekrutenaushebung," *Correspondenz-Blatt für Schweizer Aerzte* (Basel), XXXVI (1906).

2. New Aspects of Criminal Psychology 586

Translated from "Le nuove vedute della psicologia criminale," *Rivista di psicologia applicata* (Bologna), IV (1908).

3. The Psychological Methods of Investigation Used in the Psychiatric Clinic of the University of Zurich 597

Translated from "Die an der psychiatrischen Klinik in Zürich gebräuchlichen psychologischen Untersuchungsmethoden," *Zeitschrift für angewandte Psychologie* (Leipzig), III (1910).

CONTENTS

4. On the Doctrine of Complexes	598
Originally published in English in <i>Australasian Medical Congress, Transactions of the Ninth Session</i> [1911] (Sydney, 1913).	
5. On the Psychological Diagnosis of Evidence: The Evidence-Experiment in the Näf Trial	605
Translated from "Zur psychologischen Tatbestandsdiagnostik: Das Tatbestandsexperiment im Schwurgerichtsprozess Näf," <i>Archiv für Kriminologie</i> (Leipzig), C (1937).	
BIBLIOGRAPHY	617
INDEX	631